
Војислав Шешељ: Не идем добровољно у Хаг, а нећу ни бежати, питајте Владу Србије шта ће да ради
понедељак, 25 мај 2015 20:51

Лидер СРС Војислав Шешељ поновио је да се неће добровољно вратити у притвор
Хашког трибунала, али и да неће ни бежати.

  

Он је на тај начин реаговао на вест да је у Министарство правде стигао допис из Хашког
трибунала о његовом повратку у притворску јединицу у Схевенинген.

  

  

"Владу Србије питајте шта ће да ради. Ја сам своје рекао - не идем добровољно, а нећу
ни бежати. Настављам страначке активности као да се ништа није десило, а они нек
мисле шта ће и како ће", рекао је Шешељ уочи промоције своје књиге "Говор мржње као
злочин против човечности" у Београду. 

  

Коментаришући најаве из владе да ће по добијању захева поступити по закону и у
складу са међународним јавним правом, Шешељ је оценио да ће влада заправо у том
случају погазити закон, јер закон по Уставу Србије гарантује људска права. 

  

"А мени су у Хагу сва људска права погажена", рекао је Шешељ.

  

(Танјуг)
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